
 

Protokoll Styrelsemöte 2021-08-16 

 
 
Plats: Digitalt 

Närvarande: Urban Lindgren, Lotta Nilsson, Torulf Bäckman (valberedningen, deltog t o 
m punkt 3) och Erica Johansson. 

 

1. Mötets öppnande 
Urban Lindgren valdes till ordförande för mötet och hälsade alla välkomna. Erica Johansson 
valdes till mötets sekreterare och Lotta Nilsson att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 10 juni gicks igenom. 

I nuläget finns ingen status på tävlingsprogrammet och om det finns någon arrangör till sprint-
DM och natt-DM. Detsamma gäller överklagan angående tillståndsärendet för tävlingar i 
Vålådalen. 

Erica har kontaktat Roger Ek angående banläggningsutbildning (vidareförmedling av namn på 
de som visat intresse tidigare samt att förbundet betalar utbildningen). 

JHOF:s styrelsemötesprotokoll ligger numera på JHOF:s hemsida. 

Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ordförandeposten 
Torulf Bäckman från valberedningen föredrog arbetet med att hitta en ny ordförande. 
Valberedningens förslag är Martin Ohlsson, OK Storsjön. Mötet beslutade att JHOF kallar till en 
extra stämma den 12:e september i samband med Älgjakten för val av ny ordförande i JHOF. 
Erica skickar ut kallelse senast den 22 augusti. 

4. Ekonomi 
Ekonomin är god. JHOF har fått bidrag från SOFT på 10 000 kr. 

5. Utbildning 
Barntränarutbildning är preliminärt planerad till 12-14 november, officiell inbjudan kan gå ut 
när SOFT ger klartecken på att det finns utbildare tillgängligt den helgen. Intresset från de 
föreningar som förts dialog med verkar vara stort. Dock har vi inte fått något gensvar från OK 
Vildhussen. Erica har föreslagit Frösö Park Hotell som plats för utbildningen och Moa Olsson på 
SOFT begär in offert. 

6. Brobyggarna/Ungdomsverksamhet 
JH hade fyra lag i ungdomsstafetten på NM. 

Denna vecka pågår orienteringsskolan med ca 90 deltagare och till helgen genomförs 
hemmalägret Super-Skogs-Skoj. 

Helen kollar upp intresset för att deltaga på USM i Falköping. Ulf Lindquist har erbjudit sig att 
åka med som ledare. 

Brobyggarna hade läger i samband med Ungdomens 10-mila. Två deltagare från länet var med. 
Det var en lyckad samling. 

I samband med NM hade ledarna för Brobyggarna möte. 
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7. Vision JHOF 

Inget nytt angående JHOF:s vision. 

8. JHOF:s Facebooksida 
Lars Strinnholm frågade via mail om facebooksidan ska vara kvar. Styrelsen ansåg att sidan 
fyller en funktion och att den ska fortleva. Erica kontaktade Lars och fick 
administrationsbehörighet för sidan. 

Mötet beslutade att samtliga styrelsemedlemmar ska ha administratörsroll för sidan, samt att 
inlägg från medlemmar ska godkännas av en administratör innan det publiceras. Erica gör ett 
inlägg om detta på facebooksidan. 

9. Tävlingsprogrammet 
Inget nytt angående tävlingsprogrammet. 

10. Inkomna skrivelser 
Inga skrivelser har inkommit. 

11. Nästa möte 
Nästa möte genomförs tisdag 21 september kl 18:15. Urban kallar till mötet på teams. 

12. Övriga frågor 
Mötet beslutade att ändra kontaktadress för information från förbundet som tidigare gick till 
Daniel. Informationen går till Erica istället. 

Erica kontaktar Daniel för att kolla upp hur arbetet med JHOF:s vision fortskrider samt om det 
är någon information från förbundet som styrelsen bör ta del av. 

Urban kontrollerar hur många DM-medaljer som finns på Idrottens Hus och om det finns behov 
att beställa fler för kommande DM-tävlingar. 

 

 

 

 

Urban Lindgren 
Ordförande för mötet 
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Sekreterare 

 

 

Lotta Nilsson 
Justerare 

  

 


